朝陽科技大學 095學年度第2學期教學大綱 Economics Introduction 經濟學概論

當期課號	3728	Course Number	3728
授課教師	林佳靜	Instructor	Lin,Chia Ching
中文課名	經濟學槪論	Course Name	Economics Introduction
開課單位	社會工作系(四在)—B	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	介紹經濟學的概論與應用,讓社會工作系同學能實際運用並間接瞭解社會現象,其次,經由個案研讀以及課堂中相關議題的討論,來幫助同學熟悉經濟學的應用方法。	Objectives	The class is about economic principles and application and how social workers use them to understand the economy. In addition to help students appreciate the virtues of the economic approach, it has included "case study" & "discussions in class".
教材	1.Economics Principles and Application(Robert E. Hall & Marc Lieberman, 2nd edition)South- Western	Teaching Materials	1.Economics Principles and Application(Robert E. Hall & Marc Lieberman, 2nd edition)South- Western
成績評量方式	1.提出專題論文並投稿 50% 2.平時成績(包含口頭報告、議題提 供、討論、個案研究與課堂表現) 50%	Grading	1.To submit a piece of disquisition for publication(contribution) 50% 2.Participation, Discussion and Case study 50%
教師網頁	-		
教學內容	介紹經濟學的概論與應用,讓社會工作系同學能實際運用並間接瞭解社會現象,其次,經由個案研讀以及課堂中相關議題的討論,來幫助同學熟悉經濟學的應用方法。	Syllabus	The class is about economic principles and application and how social workers use them to understand the real social. In addition to help students appreciate the virtues of the economic approach, it has included "case study" & "discussions in class".

尊重智慧財產權,請勿非法影印。